

國際生物多樣性學術研討會

International Symposium on Biodiversity



- **Date & Time:** 24 (Thr) - 25 (Fri) March, 2011 at 08:30 - 17:00
- **Place:** 中央研究院 生物醫學科學研究所 B1C 演講廳
- **Speakers:**
 - Shu-Miaw Chaw, Distinguished Research Fellow, BRC, Academia Sinica
 - Chaolun Allen Chen, Research Fellow, BRC, Academia Sinica
 - Takashi Gojobori, Vice Director, National Institute of Genetics, Japan
 - Michael G. Hadfield, Professor and Director, Kewalo Marine Laboratory Pacific Biomedical Research Center, University of Hawaii at Manoa, USA
 - Stephen J. Hawkins, Executive Dean of the Faculty of Natural and Environmental Sciences, University of Southampton, UK
 - Ove Hoegh-Guldberg, Director of the Global Change Institute, University of Queensland, Australia
 - Chih-Hao Hsieh, Assistant Professor, Institute of Oceanography and Institute of Ecology and Evolutionary Biology, National Taiwan University
 - Rufus A. Johnstone, Reader in Department of Zoology, University of Cambridge, UK
 - Nancy Knowlton, Sant Chair for Marine Science, Smithsonian Institution, National Museum of Natural History, USA
 - Wen-Hsiung Li, Director and Distinguished Research Fellow, BRC, Academia Sinica
 - David J. Miller, Professor and Head of Coral Genomics Group, Comparative Genomics Centre, James Cook University, Australia
 - Peter H. Raven, Director, Missouri Botanical Garden, USA
 - I-Min Tso, Professor, Department of Life Science, Tunghai University
 - Chung-I Wu, Professor and Former Chairman, Department of Ecology and Evolution, University of Chicago, USA
 - Alex Hon-Tsen Yu, Professor, National Taiwan University
- **Website:** <http://biodiv.tw/IntlSympBiodiv>
- **聯絡窗口:** biodiv@gate.sinica.edu.tw; 02-27899621
- **主辦單位:** 中央研究院 生物多樣性研究中心
- **協辦單位:** 行政院 國家科學委員會 生命科學研究推動中心
- **贊助單位:** Roche Diagnostics Ltd., Taiwan; Illumina, Inc.;
有勁生物科技股份有限公司; 基龍米克斯生物科技股份有限公司

※ 本研討會不提供午餐便當 響應環保，請自備環保杯 ※

